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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:58 En nationell drönarstrategi

Under förra mandatperioden beslutade riksdagen om ett tillkännagivande för att 
förmå regeringen att ta fram en nationell drönarstrategi. Statsrådet har tidigare 
meddelat att arbetet med att tillgodose tillkännagivandet pågår inom 
Regeringskansliet samtidigt som han ifrågasatte behovet av en sådan strategi.

Jag vill mot bakgrund av ovanstående fråga statsrådet Tomas Eneroth:

1. Vilka åtgärder har statsrådet och regeringen vidtagit för att tillgodose 
riksdagens tillkännagivande om att skapa en nationell drönarstrategi?

2. När i tid bedömer statsrådet och regeringen att en drönarstrategi kan 
finnas på plats och vara implementerad? 

3. Är det fortsatt statsrådets uppfattning att Sverige inte behöver en 
nationell drönarstrategi?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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